

Norsk Botanisk Forening

Innkalling til styremøte

Mandag 13. Januar 2025

kl 13 til 15

KUN DIGITALT

<https://uio.zoom.us/j/4378312562>

SAKSLISTE OG DAGSORDEN

Tilstede: Simen, May, Roar, Solveig, Jeanette (fra ca 1330), Bernhard (fra ca 1340), Eir, Konstanse (til ca kl 14), Jan W., Marlene, Tijana

Fraværende: Andy (ferie)

Saksnummer	Minutter	Klokkeslett start	Type sak
Velkommen og godkjenninger	3	13:00	
01-2025	7	13:03	Til orientering
02-2025	15	13:10	Vedtak
03-2025	10	13:25	Diskusjon
04-2025	5	13:35	Vedtak
05-2025	10	13:40	Til orientering
PAUSE	10	13:50	
06-2025	45	14:10	Til orientering
07-2025	5	14:55	Diskusjon

[Velkommen] Styreleder ønsker velkommen, og utvelgelse av referent (2 min)

Forslag: Simen som referent.

Vedtatt

[Godkjenninger] Godkjenning av dagens saksliste og referat fra forrige styremøte (1 min)

Forslag: Dagens saksliste og utsendt referat fra forrige styremøte vedtas godkjent

Vedtatt

[01-2025] Status årets villblomst 2025 (7 min)

Jeanette eller Marlene informerer om resultatene fra årets avstemning. Hvor mange stemte denne gangen, og hvilken art vant?

Bukkeblad ble årets villblomt, 762 stemmer, hvorav 149 til bukkeblad (reinrose andre plass). Staben er i gang med å publisere vinneren offentlig. Det ble diskutert ansvar rundt hvem som lager tekst om bukkeblad, både til nett og Blyttia. Kristin V har tidligere vært ansvarlig for dette, men hun er ikke lenger med i styret. Marlene kontakter Kristin V for å høre om hun fortsatt ønsker å bidra. Jan starter med tekst og sender Simen, som koordinerer.

[02-2025] Vervekampanje (15 min)

Sender vi fortsatt luper til studentmedlemmer? Syns jeg husker vi gjorde det for 10-12 år siden, da jeg ble medlem, og det var en fin opplevelse og en bra startmotivasjon for botaniske aktiviteter.

Kanskje vi kan ha en vervekampanje i vinter (for alle, ikke bare studenter), litt i formatet: "Gleder du deg til våren? Hvis du melder deg inn før 1. Mars får du gratis lupe og sjekkliste for 100 vanlige arter i posten. Perfekt for å bli kjent med plantene i ditt nærmiljø!"

Spørsmål til staben: Er det mye jobb å sende ut slikt, sett mot den potensielle økningen i nye medlemskap?

Forslag: Vi starter en vervekampanje som går fra 1. til 28. februar, med utsending av handlenett og et hefte over 100 vanlige arter i posten ved nye medlemskap, tilfeldige nye innmeldte er med i trekning av Gyldendals feltflora (5 vinnere). Vi kjører reklame for dette på Facebook (både

betalt og poster i "Villblomster"-gruppa). Vi skal lage flyer som sendes til Ung Botaniker grupper, hvor vi spør om de kunne hengt opp på sine universiteter, og delt i sosiale medier.

Vedtatt

Det ble for øvrig informert om at det fortsatt sendes luper til nylige innmeldte studenter.

[03-2025] Nettsiden (10 min)

Ønsker en kort oppdatering for samarbeidet med Nettmaker AS:

- Har vi hørt noe mer fra dem?
- Finnes en framdriftsplan eller datoer å forholde seg til?

Det ble informert om at det var et møte forrige fredag (og før jul), Nettmaker AS er godt i gang med Barnas Blomstereng-nettsiden (den er prioritert). Vi fikk se på utkast til fullstendig nettside, som nå er på design-nivå, og ser allerede flott og mer oversiktlig ut. Det ble ikke nevnt noen framdriftsplan, men framgangen ser ut til å gå relativt kjapt.

[04-2025] Wall of Fame (æresmedlemmer) (5 min)

Forslag sendt inn fra OABF (tidl. ØLA): Kan vi ha en "Wall of Fame" av æresmedlemmer på nettsiden vår? Med bilde og liten tekst som forklarer bidragene fra de vi har gitt æresmedlemskap.

Forslag: Vi kan ha en side med oversikt av æresmedlemmer på siden vår med bilder og en liten tekst per person, men dette får ikke prioritet foran pågående oppgraderinger av nettsiden.

Vedtatt

Æresmedlemmer skal spørres før det legges ut bilde og tekst av dem.

[05-2025] Status "Friluftslivets år 2025"-samarbeid om VBD (10 min)

Under forrige styremøtet ble det avtalt at Marlene tar kontakt med ansvarlige for "Friluftslivets år 2025" angående VBD. Tanken var at vi gjør VBD til en del av Friluftslivets år, slik at de dermed får ekstra aktiviteter, og vi får gratis reklame for turene våre. Det ønskes oppdatering på hvordan denne kontakten går.

Prosjektleder for Friluftslivets år 2025 har blitt tilsendt epost, og svarte med at de ville først fokusere på "Norge Båler", men de ønsket oss velkomne på laget. Vi kontakter dem igjen på et litt senere tidspunkt.

[PAUSE]

[06-2025] Styreinstruks (45 min)

Det har ikke blitt jobbet mye med styreinstruksen siden sist, og den er ikke klar for godkjenning ennå. Vi setter av nesten halve møtet på å sammen gå gjennom [styreinstruksen \(link fjernet i referat da dokumentet ikke er klart ennå\)](#).

Vi gikk gjennom det meste av styreinstruksen, men kom ikke helt i mål etter 45 minutter. Vi fortsetter fram mot neste møte med mål om å vedta instruksen på heldagsmøtet 2. mars.

[07-2025] Neste møte (5 min)

Bestemme sted og tidsskjema for 2. mars-møtet. Foreslår at vi på 2. mars-møtet bestemmer resten av årets møter. Hvem ønsker/trenger hotell-overnatting i Oslo?

Konstanse sendte mail og nevner at det er bra om møte i Oslo starter 10 eller 11, da det passer fint med tog.

Forslag: Oppstart kl 10, avslutning kl 16. Jeanette booker lunsjrommet i Lids hus.

Vedtatt

Eventuelt

- Søknadsfrister ble kort diskutert.
- Blyttia-redaksjon – neste styremøte – redaktør Jan W. nevnte at det er behov for nye medlemmer i Blyttia-redaksjonen. Dette tar vi videre opp på neste møte.
- Økonomi ble kort diskutert, og det var enighet om at det ikke er hensiktsmessig å se gjennom NBF sin økonomi på hvert eneste møte, da dette er en sak vi bør kunne ta oss god tid i, og gå i dybden på. Det ble enighet i en ordning hvor vi fast går gjennom økonomien vår på hvert fysiske møte (2 ganger I året). Gjerne med invitasjon av økonomisk ansvarlig som holder en kort presentasjon.
- Simen skal kickstarte mer aktivitet i digitaliseringsgruppa [RED: Dette ble satt i gang kort tid etter møtet].

Avslutning

Det er noen større saker vi ikke har fått diskutert idag, kanskje viktigst er mangel av framgang i å etablere digitaliseringsgruppa. Dette må være en prioritet fram til (og på) neste møte. Jeg tenker neste møte er godt egnet for å offisielt etablere denne gruppen, da møtet er fysisk og vi kan kanskje gi gruppa en liten omvisning på utstyret. Dette krever at vi er godt forberedt før mars kommer, og eventuelt inviterer egnede personer til å bli med på deler av møtet. Da det ikke er tid idag må vi diskutere dette videre på epost.

Vi sees da altså på fysisk heldagsmøte i Oslo, søndag 2. mars. Ønsker alle en fin vintertid videre!

*Skedsmo 21. januar,
Simen Hyll Hansen*